
       ZÁPIS  ZE ZASEDÁNÍ  ZASTUPITELSTVA  OBCE  JÍLOVIŠTĚ
                                                                v hasičské zbrojnici  v Jílovišti

                                                                                                                                           Číslo   :                         19 / 2008
                                                                                                                    Datum :                    30. 10. 2008
                                                                                                                    Začátek zasedání:       19, 05 hod. 
                                                                                                                    Ukončení zasedání :   20, 25 hod.

Přítomni:   P. Brůna, Mgr. I. Černý, Ing. K. Dostálek, L. Fatková,  P. Šmíd, Ing. J. Vorel
Omluven : JUDr. J. Nekola, M. Petřík
Ve 20,15 hod. se dostavila L. Hastrmanová

Zasedání řídil starosta obce Ing. K.  Dostálek

Předsedající předložil návrh na: 
 -    návrhovou komisi pro přípravu usnesení k projednávaným bodům zasedání ZO:
       předseda:  Ing. J. Vorel,
 -    ověřovatele zápisu č. 19/2008: 
       Mgr. I. Černý,  P. Šmíd
 -    zapisovatelku zápisu č. 19/2008:
       L. Fatková

PROJEDNÁNÍ A SCHVÁLENÍ: 
    a)  Pořadí žádostí o dotace.
     b)  Souhlasu s žádostí o dataci z Programu obnovy venkova.
    c)  Vybudování autobusové čekárny v ulici Pražská.
     d)  Rozpočtového opatření č. 6/2008.
     e)  Revokace usnesení o schválení závěrečného účtu roku 2007.
     f)  Projektu „Bezpečnostní a hodnotové analýzy městského kamerového systému“.
     g)  Smlouvy o nájmu zemědělského pozemku parc. č. 333/5.
     h)  Žádost o nápravu stavu dle skutečnosti – pozemek parc. č. 333/3.
     i)  Záměru obce prodat obecní pozemek v k.ú. Jíloviště, parc. č. 317 / 19.
     j)  Názvu ulice, která je kolmá na komunikaci K Dubíčku.
     k) Zápisu z jednání kontrolního výboru OZ Jíloviště ze dne 22. října.

RŮZNÉ:  
     1.  Termín pracovní schůzky  - 19. 11. 2008 v 19,00 hod.
          Zasedání OZ – 26.11. 2008 v 19,00 hod.
     2.  Informace :  - příprava setkání občanů Jíloviště ohledně nového územního plánu obce Jíloviště.
     3.  Dotazy občanů.

Schváleno 6 hlasy. 
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1.  KONTROLA ZÁPISU č. 17.  ze zasedání OZ dne 17. 9. 2008 a zápisu č. 18. ze dne 6. 10. 2008
     - bez připomínek ověřovatelů. Starosta pouze dohodne se zapisovatelkou jednotnou úpravu zápisů.

2.  PROJEDNÁNÍ A SCHVÁLENÍ: 
a)  Pořadí žádostí o dotace

Předsedající navrhl pořadí investičních akcí, které by chtěla obec realizovat v roce 2009. Prioritou pro 
obec je dostatek vody ve vodovodním systému obce, proto je na prvním místě v realizaci investičních 
akcí  v rove 2008 posílení  vodovodního systému v obci.  Dále  vybudování  dešťové kanalizace   v ulici 
Pražská od OÚ k ulici Na Blatech (cca 1 120 000,- Kč), výměna vodovodního řadu od ulice Lipová k OÚ 
(1,2 mil.- 50 tis. projektová dokumentace), rekonstrukce úpravny vody, rekonstrukce ulice Pražská od OÚ 
k autobusové zastávce, rekonstrukce domu č.  2.
Zastupitelé se shodli na vypuštění posledního bodu  - rekonstrukce domu č. 2. I. Černý navrhl doplnit o 
případnou rekonstrukci vodojemu.
USNESENÍ č. 2a/19/2008
Zastupitelstvo obce Jíloviště schvaluje pořadí investičních akcí v roce 2009:  
a) připojení nového  vrtu JL 5 do vodovodního systému obce,
b) připojení nn napětí do prameniště Jeptiška, 
c) projektové dokumentace dešťové kanalizace v ulici Pražská od OÚ ke komunikaci Na Blatech a její
    vybudování, 
d) výměna vodovodního řadu od ulice Lipová  k OÚ, 
e) rekonstrukce úpravny vody případně vodojemu, 
f) rekonstrukce ulice Pražská od OÚ k autobusové zastávce.
Schváleno 6 hlasy.

b)  Souhlasu s žádostí o dotaci z Programu obnovy venkova.
V Programu obnovy venkova má obec možnost  zažádat  v dotačním titulu č. 1. o příspěvek na opravu a 
údržbu stávající zástavby, tedy na opravu budovy OÚ. V dotačním titulu č. 2. je možnost podat žádost o 
příspěvek na úroky z úvěru. 
USNESENÍ č. 2b/19/2008
Zastupitelstvo obce Jíloviště schvaluje žádost o dotaci na opravu střechy na OÚ, sanaci stěn na OÚ 
proti vlhkosti a úrok z úvěru.
Schváleno 6 hlasy.

c)  Vybudování autobusové čekárny v ulici Pražská
Starosta  obce  Ing.  K.  Dostálek  seznámil  ZO s výsledky ankety,  která  proběhla  z jeho  osobní  iniciativy 
v záležitosti vybudování nové autobusové čekárny v obci na ulici Pražská. Konstatoval, že se do ní zapojilo 
malé množství občanů, kteří mohli anketními lístky vyjádřit svůj názor. Pro zbourání stávající čekárny a 
vybudování nové bylo 7 hlasů, proti bylo 5. V anketě na  webových stránkách obce Jíloviště bylo 57 hlasů 
pro zbourání stávající čekárny a vybudování nové, 40 hlasů bylo proti. Starosta obce doporučil zastupitelům 
revokovat  USNESENÍ  č.  2r/17/2008  a  využít  dotaci,  kterou  získal  Mníšecký  region  na  zpřístupnění 
autobusové dopravy – vybudování autobusových. čekáren,  z které by byly hrazeny částečné náklady. (106 
tis. - 60% dotace, 1.000,- Kč koš na odpadky – 400,- Kč vlastní zdroje, 1.904,- Kč za novou info tabuli, 
bourací práce do 24 tisíc korun). Paní xxxxxxxx, jejíž garáž má společnou zeď s autobusovou čekárnou dala 
předběžný souhlas s plánovanou úpravou. 
Pro nejednotnost názoru zastupitelů byl tento bod přesunut na závěr projednávání a schválení.

 
d)  Rozpočtového opatření č. 6/2008

Rozpočtové opatření je vázáno na usnesení OZ v bodě c) je proto také v jednání posunuto.

c)  Revokace usnesení o schválení závěrečného účtu roku 2007
Při dílčím přezkoumání hospodaření obce Jíloviště za rok 2008, které se uskutečnilo dne 22. 10. 2008 bylo 
zjištěno,  že schválení ZO Jíloviště závěrečného účtu za rok 2007 nemá potřebné formální náležitosti, a proto 
je zapotřebí revokovat USNESENÍ č. 2a/16/2008  a schválit jeho přesnou formulaci.

2



ZO Jíloviště  r e v o k u j e   USNESENÍ č. 2a/16/2008   ze dne 14. 5. 2008 a schvaluje nové usnesení:
USNESENÍ č. 2c/19/2008
Zastupitelstvo obce Jíloviště schvaluje uzavřít podle § 17 odst. 7 zákona č. 250/200 Sb. o rozpočtových 
pravidlech  územních  rozpočtů,  závěrečný  účet  obce  roku  2007,  udělením  souhlasu  s celoročním 
hospodařením a to bez výhrad.
Schváleno 6 hlasy.

d)  Projektu „Bezpečnostní a hodnotové analýzy městského kamerového systému“
ZO  vyslechlo  na  pracovní  schůzce  pana  xxxxxxxx,  který  vysvětlil  účel  a  podmínky  Bezpečnostního 
kamerového systému v obci.  Odpověděl  na otázky zastupitelů,  kteří  nebyli  přesvědčeni  o nutné potřebě 
tohoto systému v naší obci. Investice tohoto zařízení je vysoká i když je možné v této záležitosti žádat o 
dotaci,  ale  není  jisté,  zda  by  tato  bezpečnostní  a  hodnotová  analýza  prokázala  potřebu  zřízení 
bezpečnostního systému v Jílovišti a zda by byla případná žádost o dotaci schválena.
USNESENÍ č. 2d/19/2008
Zastupitelstvo  obce  Jíloviště  neschvaluje  zadat  vyhotovení  projektu  „Bezpečnostní  a  hodnotové 
analýzy městského kamerového systému“ firmě SWBC ostraha, a.s.
Schváleno 6 hlasy.

e)  Smlouvy o nájmu zemědělského pozemku parc. č. 333/5
Tento  bod  jednání  je  dokončením  řízení  správného  postupu  pronájmu  obecního  pozemku,  který 
obhospodařuje  soukromě hospodařící zemědělec pan  xxxxxxxx.
USNESENÍ č. 2e/19/2008
Zastupitelstvo  obce  Jíloviště  schvaluje,  smlouvu  o  nájmu  zemědělského  pozemku  parc.  č.  333/5 
uzavřenou mezi obcí Jíloviště a panem Františkem Andresem ml.
Schváleno 6 hlasy.

f)  Žádost o nápravu stavu dle skutečnosti – pozemek parc. č. 333/3.
Předsedající přednesl žádost majitelů pozemku č. 333/3 o změnu využití druhu tohoto pozemku z orné půdy 
na zahradu.
I. Černý : V této lokalitě není v ÚP plánována zástavba. Je zapotřebí prověřit, jaké změny vyplývají z této 
změny pro obec. Požadavky by se mohly stupňovat a obci by mohly vzniknout nepředvídané povinnosti. 
Navrhl odložit rozhodnutí v souvislosti s řešením ÚP obce.
Zastupitelstvo obce odkládá rozhodnutí na zasedání 20/2008.

g)  Záměru obce prodat obecní pozemek v k.ú. Jíloviště, parc. č. 317 / 19
Starosta obce seznámil zastupitele se skutečností, že  uvedený obecní  pozemek o velikosti 151 m² je užíván 
majitelem domu č.p. 64 a ten má zájem o jeho odkoupení. Starosta obce navrhl zveřejnit záměr o prodeji 
pozemku a  nechat vypracovat znalecký posudek pro stanovení  jeho  prodejní ceny. Znalec bude objednán  a 
hrazen obcí Jíloviště – cena cca 2 .000,- Kč.
USNESENÍ č. 2g/19/2008
Zastupitelstvo obce Jíloviště schvaluje záměr obce č.  5/2008 prodat obecní pozemek v kat. ú. Jíloviště, 
parc.  č. 317/19  panu Františku Čechovi,  bytem Na Plazích 64,  252 02 Jíloviště,  za prodejní cenu 
stanovenou  znalcem z oboru,  kterého objedná obec Jíloviště.
Schváleno 6 hlasy.

h)  Názvu ulice, která je kolmá na komunikaci K Dubíčku.
Návrh na název ulice – K r á t k á  byl zastupiteli jednohlasně schválen.
USNESENÍ č. 2h/19/2008
Zastupitelstvo obce Jíloviště schvaluje název „Krátká“ pro  ulici, která je kolmá na komunikaci K 
Dubíčku.
Schváleno 6 hlasy.

i)  Zápisu z jednání kontrolního výboru OZ Jíloviště ze dne 22. října.
Předsedkyně  KV L.  Fatková,  předložila  ZO „Zápis  z jednání  KV OZ Jíloviště  ze  dne  22.  10.  2008“ a 
„Oznámení o následné kontrole“   k  „Zápisu o kontrolní činnosti ze dne 30. 07. 2008“.
Předmět následné kontroly :
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a)  dořešení identifikace neurčitého účastníka stavebního spoření v souvislosti s plynofikací obce,
b)  zápis z kontroly finančního výboru za první pololetí roku 2008.
Kontrolu provede L. Fatková na OÚ dne 5. listopadu 2008.
Zastupitelstvo obce Jíloviště bere na vědomí zápis z jednání kontrolního výboru ZO Jíloviště ze dne 
22. října a „Oznámení o následné kontrole k Zápisu o kontrolní činnosti“ ze dne 30. 07. 2008,

j)  Vybudování autobusové čekárny v ulici Pražská
V diskuzi  bylo  navrženo  řešení  vybudování  nové  čekárny  jako  dočasné.  Pokud  by  vzhledově  stavba 
nekomunikovala  v budoucnu s okolní  zástavbou (plánovaná rekonstrukce úseku ulice Pražská)  bude tato 
velká čekárna přemístěna na zastávku autobusu Cukrák a stávající menší se přemístí na zastávku Trnová-
rozcestí.
P.  Šmíd  nevidí  důvod rozhodnutí  OZ měnit.  L.  Fatková  konstatovala,  že  anketa  měla  proběhnout  před 
projednáváním na zasedání OZ.
Zastupitelstvo  obce   Jíloviště   r e v o k u j e   USNESENÍ č.  2r/17/2008  ve kterém ZO neschvaluje 
vybudování nové autobusové čekárny na zastávce Jíloviště – obec ve směru na Prahu a schvaluje usnesení:
USNESENÍ č. 2j/19/2008
Zastupitelstvo obce  Jíloviště schvaluje vybudování autobusové čekárny v ulici Pražská v rámci dotace 
Mníšeckého regionu.
Schváleno 5 hlasy. Proti 2 hlasy.

k) Rozpočtového opatření č. 6/2008.
Finanční přesuny souvisí s investicemi na bourání stávající a vybudování nové autobusové čekárny.
USNESENÍ č. 2k/19/2008
Zastupitelstvo obce Jíloviště schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2008.
Schváleno 5 hlasy. Proti 2 hlasy.

RŮZNÉ:  
     1.  Termín pracovní schůzky  - 19. 11. 2008.  Zasedání OZ – 26.11. 2008.
          Zastupitelstvo obce Jíloviště bere na vědomí termín pracovní schůzky zasedání ZO.
     2.  Informace : 
          -  příprava setkání občanů Jíloviště ohledně nového územního plánu obce Jíloviště. 

 Paní xxxxxxxx nabídla pomoc na přípravě „Diskusního setkání občanů k ÚP obce Jíloviště“,
         -   byla provedena kontrola odpadních jímek v lokalitě Hájensko,
         -   I. Černý měl dotaz na fakturaci VHS Benešov -  není dosud vyřešeno,
P. Brůna: jak pokračuje vyřízení záležitosti s pozemky obce užívaných rodinou xxxxxxxx a xxxxxxxx .
– -  majitelé budou vyzváni advokátem  k jednání před soudním řízením,
         -  v pondělí 3. listopadu bude výběrové řízení na vybudování chodníku na ulici Všenorská.
     3.  Dotazy občanů.

            Zapsala : Libuše Fatková

            Ověřil:  Mgr. Ivo Černý

                         Pavel Šmíd

 

  
Ing. Karel Dostálek

                                                                                                                         starosta
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            P r o t o k o l      o  následné kontrole  ze dne  5. listopadu  2008

                        k  Zápisu z kontrolní činnosti KV OZ Jíloviště ze dne 30. července 2008
               

         Následná kontrola byla provedena na OÚ v Jílovišti.
         Za kontrolní výbor OZ Jíloviště byli přítomni:  L Fatková.    
         Požadované dokumenty předložil Ing. K. Dostálek – starosta  obce.

Předmět následné kontroly :
a)  dořešení identifikace neurčitého účastníka stavebního spoření v souvislosti s plynofikací obce,
b)  zápis z kontroly finančního výboru za první pololetí roku 2008.

a)  dořešení identifikace neurčitého účastníka stavebního spoření v souvislosti s plynofikací obce
Předložené doklady:  Prohlášení starosty obce Ing. K. Dostálka
Výsledek kontroly:    Starosta  obce   Ing. K. Dostálek  je  v ústním  jednání  s paní  H. Novou,   která je  
                                   identifikovaným   účastníkem stavebního spoření.

b)  zápis z kontroly finančního výboru za první pololetí roku 2008
Předložené doklady :   Zápis  o  provedené  kontrole hospodaření s majetkem a finančními  prostředky obce 
                                     Jíloviště za období 06 – 12/07 a 01 – 06/08
Výsledek kontroly:      Finanční výbor  v  Zápise konstatuje, že hospodaření  obce ve sledovaných obdobích 
                                     proběhlo v souladu se schválenými rozpočty 2007 a 2008  respektive se schválenými 
                                     rozpočtovými opatřeními pro tato období.

 Závěr následné kontroly: 
 - sledovaný předmět následné kontroly byl v obou bodech naplněn

 
           Za  kontrolní výbor OZ Jíloviště :
  
                         Předsedkyně :   L. Fatková      ………………………………

                         

            Protokol o následné  kontrole převzal Ing. K. Dostálek, starosta obce Jíloviště  :

                                         ………………………………………………………

                                                     V Jílovišti dne 26. listopadu  2008
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